
 

 

Protokoll fra menighetsrådsmøte i Skoklefall MR, tirsdag 12.03.2024 på 
menighetshuset kl. 17.00. 
 
Til stede: Grethe Øyna Milivojevic, Eldrid Lorentsen, Kirsti Langvatn, Steinar Glimsdal, 
Torill Gjerpe Hansen, Alexander Selvén, sokneprest Kristine Skree Kristiansen 
 
Forfall: Helene Skullerud 
 
Åpning v/Eldrid 
 

Sak 
12/2024 

Godkjenning av innkalling og protokoll 
Godkjenning av protokoll fra strategimøte 27.01.24 og 
menighetsrådsmøte 06.02.2024.  
Vedtak: Protokoller og innkalling ble godkjent. 

Sak 
13/2024 

Orienteringssaker 
- Orientering fra FR - Torill orienterte om aktuelle saker, bl.a. 

muren ved gravplassen og arbeidet med budsjett 
- Nye toaletter i menighetshuset er ferdig 
- Fasteaksjonen 19. mars – alle konfirmantene kommer til 

Skoklefall kirke og har først en felles samling før de går ut og 
samler inn penger og så har de en felles avslutning.  

- MAF kommer 9. juni og vi arrangerer basar til kirkekaffen denne 
dagen. Svein Robert fra MAF kommer – han har også vært her 
tidligere. 

Sak 
14/2024 

Strategiplan 2024-2027 
Grethe har utarbeidet et forslag basert på arbeidet i strategisamlingen. 
Denne var lagt ved innkallingen. 
Vedtak: Strategiplan ble vedtatt med mindre justeringer. 

Sak 
05/2024 

Regnskap 2023 og budsjett 2024 
Driftsregnskap for 2023 og budsjettforslag for 2024 var vedlagt 
innkallingen. Balansen var ikke vedlagt regnskapet for 2023, men ble 
fremlagt for menighetsrådet etter møtet og vedtatt godkjent per e-post. 
Vedtak: Regnskap for 2023 ble godkjent. Budsjett for 2024 ble vedtatt 
med innspill om at leieprisene for menighetshuset skal økes noe. 

Sak 
15/2024 

Innspill til kirkemøtet 
Grethe deltok på digitalt samrådsmøte 4. mars. Innkallingen til møtet 
var lagt ved innkallingen.  
Vi kan gi innspill til følgende spørsmål: 

- Hva skal til for at menighetsråd og fellesråd kan utføre sine 
styringsoppgaver på en god måte? 

- Hva skal til for å styrke menighetsrådet der du bor? 
- Hva trenger menighetsrådet og fellesrådet fra bispedømmerådet? 
- Er det ønskelig å utvikle flere fellesløsninger for alle enheter i Dnk? 
- Er det behov for at HR og personalforvaltning utvikler flere løsninger?  
- Er det hensiktsmessig å utvikle systemer for felles finansiering når det 

etableres nye digitale fellesløsninger? 
Svarskjema 

https://surveys.enalyzer.com/survey?sessionid=cffa9257-9681-46d5-b971-6dc020be2435


 

 

Innspill fra MR: Siden lister har blitt vanskeligere med innføring av GDPR 
kunne vi tenke oss et felles system for slike lister, bl.a. for de som ønsker å 
bidra som frivillige. Dersom felles finansiering skal gjøres må dette gjøres 
ved at midler holdes igjen i systemet før de deles ut videre.  

Sak 
16/2024 

Eventuelt 
Påske – korset blir satt opp. I tillegg deles det ut påskeposer søndag 
17.3. Bilder av påskefortellingen henges opp på innsiden av vinduene i 
menighetshuset. 
Informasjon om staben – det er redusert kapasitet i staben for tiden. 

 

Kommende møter: 9.4, 7.5, 18.6, i menighetshuset kl. 17-19 
 

Viktige datoer: 
Fasteaksjonen: 19. mars  
Innsettelse av Aslak: 7. april 
Årsmøte 14. april 
Basar og besøk av MAF: 9. juni 
21. september Kick-off på 850-års jubileum for Nesodden kirke 


